

ថ្ងៃទី 30 ខែមេសាឆ្នាំ 2019

ដូនចំពោះក្រុមគ្រួសារជាទីគោរពរាប់អាន

ជារៀងរាល់ឆ្នាំ មណ្ឌលសិក្សាធិការ និងសាលារដ្ឋនីមួយៗនៅក្នុងរដ្ឋ Massachusetts ទទួលបានកាតរាយការណ៍មួយ។ ដូចគ្នានឹងកាតរាយការណ៍របស់កូនអ្នកដែលបង្ហាញពីលទ្ធផលសិក្សារបស់ពួកគេនៅក្នុងមុខវិជ្ជាផ្សេងៗគ្នា កាតរាយការណ៍របស់សាលាត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីបង្ហាញក្រុមគ្រួសារអំពីលទ្ធផលការងារនៃសាលារៀនរបស់កូនអ្នកនៅក្នុងវិស័យផ្សេងៗគ្នា។ តំណទៅកាន់កាតរាយការណ៍នៃសាលារៀនរបស់យើងគឺមាននៅ <http://reportcards.doe.mass.edu> ។ សូមវាយបញ្ចូល "Lynn" ទៅក្នុងប្រអប់ស្វែងរកនៅលើគេហទំព័រ។ បញ្ជីនៃសាលារៀននឹងបង្ហាញឡើង។ សូមជ្រើសរើសឈ្មោះសាលារៀនរបស់កូនអ្នកដើម្បីចូលប្រើកាតរាយការណ៍។

កាតរាយការណ៍រួមមានរង្វាស់ជាច្រើនអំពីលទ្ធផលការងាររបស់សាលា ពោលគឺលើសពីពិន្ទុប្រព័ន្ធវាយកម្រិតមូលដ្ឋានរបស់រដ្ឋ Massachusetts (MCAS)។ វាគឺជាឱកាសដ៏ល្អមួយនៃការមើលទៅលើលទ្ធផលការងាររបស់សាលា ដោយផ្តល់ព័ត៌មានអំពីសមិទ្ធផលសិស្ស គុណសម្បត្តិគ្រូបង្រៀន ឱកាសសិក្សាសម្រាប់សិស្ស និងច្រើនទៀត។

កាតរាយការណ៍ត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បីជាឧបករណ៍ដែលមានប្រយោជន៍សម្រាប់ឱ្យគ្រូបង្ហាញរក្សាជាមួយសាលារៀន។ ក្រុមគ្រួសារអាចប្រើព័ត៌មាន ដើម្បីធ្វើការជជែកប្រកបដោយអត្ថន័យជាមួយយើងអំពីអ្វីដែលសាលាកំពុងធ្វើបានល្អ និងចំណុចដែលត្រូវកែលម្អ។ អ្នកដឹកនាំសហគមន៍ និងការអប់រំ អាចប្រើព័ត៌មានដើម្បីយល់ដឹងកាន់តែប្រសើរអំពីរបៀបគាំទ្រសិស្ស និងសាលារៀនរបស់យើង។

មណ្ឌលកំពុងខិតខំធ្វើការលើកកម្ពស់លទ្ធផលសិក្សារបស់សិស្សនៅក្នុងសាលារៀនរបស់យើង។ យើងសូមលើកទឹកចិត្តឱ្យអ្នកចូលរួមជួយកែលម្អសាលារៀនរបស់យើង។ យើងមើលឃើញថាមានការប្រកួតប្រជែងខ្ពស់នៅក្នុងការសម្រេចគោលដៅយុវជនរបស់សិស្សានុសិស្ស និងសាលារៀនរបស់យើង ហើយយើងសូមសម្តែងការដឹងគុណចំពោះការគាំទ្រជាបន្តបន្ទាប់របស់អ្នក។

កូនរបស់អ្នកចូលរៀននៅក្នុងសាលារៀនដែលទទួលបានមូលនិធិ Title I ដូច្នោះអ្នកមានសិទ្ធិស្នើសុំព័ត៌មានដូចខាងក្រោមអំពីគុណសម្បត្តិរបស់គ្រូបង្រៀនទទួលបានបន្តកម្រិតរបស់កូនអ្នក៖

- ថាគ្រូបង្រៀនរបស់កូនអ្នកមានអាជ្ញាប័ណ្ណនៅក្នុងកម្រិតពាណិជ្ជកម្ម និងមុខវិជ្ជាដែលពួកគេបង្រៀនឬក៏អត់
- ថាគ្រូបង្រៀនរបស់កូនអ្នកកំពុងបង្រៀនក្រោមអាជ្ញាប័ណ្ណអាសន្ន ឬបោះបង់សិទ្ធិ (Emergency license or waiver)
- សញ្ញាបត្រថ្នាក់មហាវិទ្យាល័យ និងមុខជំនាញរបស់គ្រូបង្រៀនរបស់កូនអ្នក និង
- ថាគ្រូបង្រៀនរបស់កូនអ្នកទទួលបានសេវាកម្មពីអ្នកជំនាញច្រើនឯកទេសឬក៏អត់ និងគុណសម្បត្តិរបស់អ្នកជំនាញទាំងនោះ។

បើសិនជាអ្នកមានសំណួរអំពីកាតរាយការណ៍របស់សាលារៀនយើង ចង់ចូលរួមក្នុងសកម្មភាពកែលម្អសាលារៀន ឬចង់ស្នើសុំព័ត៌មានអំពីគុណសម្បត្តិរបស់គ្រូបង្រៀនទទួលបានបន្តកម្រិតរបស់កូនអ្នក សូមទាក់ទងនាយកសាលា។

ដោយគ្លីស្តោស្ត្រូអ៍

Patrick A. Tutwiler, PhD
នាយកមណ្ឌលសិក្សាធិការ